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PROTOKOLL 
 
Ekstraordinært regionstyremøte nr 4/24 i Region Nord 26. juni 2024 på Teams  
  

 

Regionstyret:  Øyvind Togstad Regionleder 
Stine Isaksen Nestleder 
Frode Børstad Styremedlem 
Marius Josefsen Styremedlem 
Vanja Fjerdingøy Styremedlem 
Lars Skrede  Styremedlem 
Ola Tømmerås Ansatte representant 

 

Fra adm:  Svein Olav Øie Daglig leder 
   Inger J. Bakke Seksjonsleder 
 

Forfall:   Bodil Myhr  Styremedlem 
   Nina Tranås  Styremedlem 
 

Saksliste: 

Sak 24041 Håndballforum 2024/25 

Sak 24042 Ledermøte høsten 2024 
    

 
 

SAK 24041 Håndballforum 2024/25 
Følgende presentasjon ble gjennom gått på møte med 
sonekontaktene 24/6 av Stine, Nina og Frode: 
 

 

Alternative Håndballforum 
 

• 11. januar 2025  
• Oktober 2025 Gjensidige Cup 
• Januar 2026 EM 

 
11. januar 2025: 

• Opprinnelig VM i Trondheim, hele VM arrangeres nå i Oslo. 
• Ett felles forum med faglig innhold, men med halløkt. 
• Program fra lørdag morgen til bankettmiddag lørdag kveld. 
• Fordeler/ulemper: 

• (+) Hele pakken blir billigere, inkl lavere hotellpriser 
• (+) Trekkplaster med kjent foredragsholder. 
• (+) Forum i forkant av Forbundsting. 
• (+) Aktuelt å legge neste forum til jan 2026 med evt EM. 
• (+) Holde kontinuitet med Forum hvert år. 
• (-) Ingen trekkplaster med kamper 
• (-) Færre deltakere 



 

Side 2 
 

 
November 2025: 

• Gjensidige cup 
• Program fra lørdag morgen til søndag inkl kamp. 
• Fordeler/ulemper: 

• (+) Inkluderer internasjonale håndballkamper. 
• (+) Trekkplaster for å få med folk, flere deltakere. 
• (-) Dyrere hotellpriser? 
• (-) For lenge mellom to Forum? 

 
     

Januar 2026: 
• EM 2026 – ikke avklart om Trondheim får arrangementet. 
• Faglig innhold, evt halløkt og EM kamp. 
• Tilsvarende som Håndballforum under VM 2023. 
• Fordeler/ulemper: 

• (+) Mere attraktivt å delta for å få med seg mesterskap. 
• (+) Flere deltakere. 
• (-) Usikkert når vi vet om vi får tildelt EM 2026. 
• (-) Dyrere pakke for deltakerne (VM 2023). 
• (-) For lenge med 2 år mellom to Forum? 

 

 
Møte med sonekontaktene 24. juni 2024: 

• 11 av 16 soner deltok.  
• 9-10 soner holder på januar 2025. 
• For lenge å vente til høsten 2025. 
• Viktig som møteplass. 
• Godt faglig program – erfaringsutveksling, gruppearbeid. 
• Halløkt ønskes videreført. 
• Blir billigere. 
• Må ha trekkplaster med kjent foredragsholder. 
• Må regne med færre deltakere enn under VM 2023. 
• Ha Forum med kamper annen hver gang om mulig. 
• Ønsker at Forum arrangeres på høsten som oppstart av sesong. 

 

Vedtak sak 24041 
 

Regionstyret vedtok å gjennomføre Håndballforum 11. januar 2025. 

Programmet skal være så bra at man vil få deltakelse på lik linje 

med de siste Håndballforumene. 

 
 
 

SAK 24042 Ledermøte høsten 2024 
Daglig leder orienterte styret om at Forbundsstyret (FS) har 
besluttet at det legges et Ledermøte på Lillestrøm 5-6 oktober 2024. 
FS lovte på Ledermøte i Bergen etter innspillene som kom på møte 
å komme med et konkret forslag til diskusjon før ferien. 

 
 
 



 

Side 3 
 

 

Vedtak sak 24042 
 

Flere i Regionstyret var tydelige på at de ikke har anledning til å 

delta den foreslåtte helgen da det er høstferie. I møteplanen ligger 

det allerede et Forbundsrådsmøte (FR) 1-2/11 2024 som kan 

benyttes. Regionleder følger opp saken når det kommer en formell 

invitasjon. 

 
 

Neste møter: 
AU-møte nr. 3/24 - 27. august på Regionskontoret/Teams. 
RS-møte nr. 5/24 - 13.september (sammen med Ungdomsrådet) på Scandic Hell. 
 
 


